
 

   

 

   

Z A P I S N I K  

 10. SJEDNICE VIJEĆA MJESNOG ODBORA IČIĆI  

 

 

 

Mjesto: Ičići Početak: 18:00 sati 

Datum: 27.03.2025 g. Završetak: 19:45 sati 

Prisutni: Članovi: Marin Starčić, Milko Samsa, Ivan Sirovec, Antonio Bečirović 

 

Ostali: Sebastijan Jurić, Božidarka Barbis (DDG Group), Petar Smojver (JK Croatia), 

Alessandro Žiganto (Pusni odbor Ičići), Tatjana Bartolin (TZ Ičići), Sandra Skoblar 

Odsutni:  

Astrid Knežević, 

DNEVNI RED (navesti točke dnevnog reda): 

 

1. Sastanak sa predstavnicima DDG group d.o.o. 
2. Razno  

 

 

Glasovanje o dnevnom redu 

ZA Antonio Bečirović, Marin Starčić, Ivan Sirovec, Milko Samsa 

PROTIV - 

SUZDRŽANI -  

TOČKA 1. 

SUDIONICI U 

RASPRAVI 
Marin Starčić 

KRATKI 

SAŽETAK 

RASPRAVE 

- Predstavnici investitora u novi hotel - DDG Group d.o.o. zatražili su 

sastanak s predstavnicima MO Ičići i voditeljima institucija koje djeluju 

na području Ičića kako bi ih upoznali sa radovima i budućim koracima na 

realizaciji investicije. 

Investitore najviše brine ishodovanje koncesije na dijelu plaže pošto, po 

njihovim riječima, Marriot grupa, brend pod kojim će hotel poslovati 

neće isti otvarati ako se ne zadovolji taj uvjet. Iz tog razloga predstavili su 

idejno rješenje prostora koji bi bio pod koncesijom. Isti uključuje 

postavljanje ležaljki (cca 75), dosipavanje šljunčanog diela plaže, 

uređenje i produženje malog mula na kojem je tobogan, izgradnju 

nathodnika prema plaži, sadnja nekoliko stabala. Područje pod ležaljkama 

zauzelo bi cca 75% prostora. 

Ponudili su da bi sudjelovali i u uređenju cijele plaže kao znak podrške i 

oplemenjivanju mjesta. Hotel, ukoliko sve bude po planovima trebao bi 

biti otvoren u proljeće 2026 g., alternativno u 2027 g. 
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Koncesiju izdaje Županija, no zatražila je neobvezujući stav MO Ičići po 

tom pitanju. 

 

PRIJEDLOG 

ZAKLJUČKA 

Predsjednik MO podsjetio je prisutne da je Vijeće MO donijelo odluku da se 

protivi koncesioniranju plaže Ičići temeljem dostupnih informacija prethodne 

godine te o tome obavijestilo Grad Opatiju i Primorsko goransku Županiju. 

Također je napomenuo da se odluka može i izmijeniti ukoliko to većina mještana 

podrži. 

Stoga se predlaže investitoru da putem medija i „otvorenih vrata“ predstavi 

javnosti i zainteresiranim stranama dokumentaciju i proslijedi informacije što bi 

koncesioniranje plaže značilo za mjesto. 

Nakon toga, Vijeće MO Ičići sazvalo bi Zbor građana kako bi svatko imao 

priliku izreći svoje mišljenje ili dati prijedlog. Temeljem iskazanog stava 

mještana Ičića i okolice koje Ičićima gravitiraju potvrditi će se odnosno 

izmijeniti Odluka MO Ičići po pitanju koncesioniranja (dijela) plaže. 

Zbor građana planira se održati krajem travnja mjeseca, a o kojem će javnost 

pravodobno biti obaviještena. 

GLASOVANJE 

ZA - Po ovoj točki nije bilo glasovanja  

PROTIV - 

SUZDRŽAN - 

TOČKA 2. 

SUDIONICI U 

RASPRAVI 
- 

KRATKI 

SAŽETAK 

RASPRAVE 

Po ovoj točki nije bilo rasprave 

 

PRIJEDLOG 

ZAKLJUČKA 
- 

GLASOVANJE 

ZA Po ovoj točki nije bilo glasovanja 

PROTIV - 

SUZDRŽAN - 

Zapisnik 

sastavio/la: 

Ime i prezime Predsjedavajući/a 

Marin Starčić 
Marin Starčić 

 

 


